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Protokoll fört vid årsmöte med Centerpartiet Falkenberg Södra avdelning 

Söndag 16 januari 2022, Årstads församlingshem 

Föredrag 
Inledningsvis refererade Agneta från Nyårsträffen 
där bla Christofer B sa att Centerpartiet går till val 
som ett grönt liberalt parti, mod och en nytänkande 
kraft Framåt. Ola J menade att C står utan 
samarbetspartners och att aktuella frågor kommer 
att vara Covid, Trygghet, Kriminalitet, Utrikespolitik 
och Klimat. För C i regionen har ”en väg in” för barn 
och unga varit en framgång liksom att ”Grön 
Rehab” blivit permanentat. Anna berättade om 
aktuellt i kommunen där det mest aktuella är 
diskussionen kring Söderskolan. Vi diskuterade för 
oss den viktiga frågan om tillgängliga tomter i våra 
orter.  

På årsmötet var 9 medlemmar.  

Årsmöte 
§1  Ordförande Agneta Åkerberg förklarade mötet för öppnat. 

§2  Till mötesordförande valdes Kerstin Angel, till mötessekreterare Claes Åkerberg och till 

justerare Aina Persson.   

§3  Mötet godkände kallelseförfarandet. 

§4  Beslutade att fastställa röstlängd vid behov.   

§5  Föreslagen föredragningslista godkändes. 

§6  Agneta redogjorde för verksamheten 2021, bilaga A.  

Vi är nu 56 medlemmar och har 12 961 kr på bankkontot.  

§7  Revisionsberättelsen lästes upp där Uno Kristensson meddelade att allt är i ordning och 

förordade ansvarsfrihet för styrelsen. 

§8  Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

§9  Mötet beslutade att fastställa balansräkningen. 
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§10  Styrelsen framlade sina idéer om verksamhetsplan. 2022 är ett valår och vi ska följa och 

delta i kretsens och distriktets aktiviteter, samt skapa egen aktivitet i linje med vad som 

sker. Mötet godkände idéplanen, se bilaga B. 

§11  Styrelsen beslutades bestå av 5 personer. 

§12  Till ordförande valdes Agneta Åkerberg.  

§13  Till styrelseledamöter omvaldes Johan Johansson, Per-Lennart Persson och Eva 

Christiansson, nyval av Anders Källström. Alla valdes på ett år. 

§14  Årets kretsstämma sker måndag 28 februari.   

§15  Till revisor omvaldes Uno Kristensson med Anders Richardsson som ersättare. 

§16  Till valberedning omvaldes Monica Hansson och Per-Olof Johansson. Monica Hansson är 

sammankallande. Mötet anser att vi alla behöver hjälpa till med detta viktiga arbete.  

§17  Framställningar och förslag från styrelsen, se föreslagen VPL enl. §10. 

§18  Inga inkomna motioner.  

§19  Se ovan under föredrag.  

§20  Vid mötet väckta frågor 

* Plan för satsningar i södra kustbygden efterfrågades.  

* klitterbadets vara … – 50m bassäng viktig hållpunkt, fastlagd i valprogrammet.   

* engagera medlemmar och poster, samt valarbetet. Alla ska känna att de gör viktiga 

insatser på sitt vis.    

* rekrytering av medlemmar 

 

§21  Mötet avslutades och ordföranden Agneta Åkerberg tackade Kerstin Angel för 
ordförandeskapet under stämman.  

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.  

Vid protokollet 

 

Claes Åkerberg, Sekreterare   Kerstin Angel, Ordförande 

 

Aina Persson, Justerare  
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Bilaga A   

Verksamhetsberättelse 2021 Centerpartiet Falkenberg S avd.  
Styrelse - Agneta Åkerberg, ordf. o sekr., Johan Johansson, kassör, Per Lennart Persson och Eva 

Christiansson  

Revisorer - Uno Kristensson ordinarie och Anders Richardsson ersättare.  

Valberedning - Monica Hansson (sammankallande), Per-Olof Johansson och Anders Källström. 

Medlemmar - 56 medlemmar dec 2021 (59 st dec 2020) 

Ekonomi - Avdelningen har drygt 12 000 kr i kassan.  

Årsmöte 2021-01-14 hölls digitalt 
Inledningsvis berättade Anneli och Anna om aktuellt i kommunen. Stora frågor som utbyggnad 

av skolor och restider, integration och FÖP för Falkenberg där bostäder, verksamheter, trafik 

och infrastruktur samt hamnfrågan är några.  

Christian Lidén ordförande i Hallands sjukhus berättade om pandemisituationen och dess 

påverkningar, samt om kollektivtrafiken.  

Ulrika Persson berättade om kyrkovalet.   

Helene Andersson, Regionråd, inledde med att tala om Sverige just nu. Vi fortsatte med att 

diskuterade psykisk ohälsa. Orsaken är komplex och det behövs samverkan.  

Hur utvecklar vi busstrafiken till Hylte, hur gör vi med tågen mellan Halmstad och Jönköping var 

frågor som vi diskuterade. 

Som helhet fungerar regionen bra och invånarna är nöjda med en i huvudsak bra vård. 

Ekonomin är god. KD vill ha statlig vård. Vi tror mer på den regionala tanken. 

Aktiviteter 
Styrelsen har haft 1 digitalt möte 5 dec, utöver konstituerande. Vi har deltagit i kretsens 

gruppmöten och träffar. Vi har engagerat oss på många sätt i kyrkovalet. Förutom de av 

kretsens kyrkliga grupps anordnade möten, träffar och flygblad mm, har vi haft eget mejlutskick.   

Onsdagen 1 sept ordnades en träff i paddelhallen i Slöinge på Anders Källströms initiativ. 

Eldsjälar är viktiga likaså platser som planlagda tomter, är viktigt för orters utveckling.  

Att Söderskolan görs om till en F6 skola har debatterats flitigt. Likaså frågan om våra 

kyrkogårdar och hur våra gravstenar hanteras.    

Avdelningens intressen framförs och bevakas i de återkommande gruppmötena.  

Centerpartiet Södra Avdelning har en flik på kretsens hemsida.  

Styrelsen 2021-12-05 
 

Agneta Åkerberg   Johan Johansson  

Ordförande, sekreterare  kassör  

 

PerLennart Persson   Eva Christiansson  
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Bilaga B, VPL          
 

Verksamhetsplan 2022 

2022 är ett valår så vår verksamhet kommer att synkroniseras med vad kretsen och distriktet 

har för aktiviteter. Styrelsen konstaterar att med avdelningens resurser så kan vi inte ha en så 

omfattande VPL.  

 

Avdelningen ska ha en organisation som …  

• är lyhörd för vilka frågor som engagerar i området  

• får fram resurser, i form av personer och plats, för att delta och hålla i aktiviteter som 

krets, region eller riks initierar.  

•  föra fram information till medlemmar 

• anordnar minst 1 egen aktivitet per år  

 

Kommande möten och inbjudningar 

• C Fbg S Avd årsmöte söndag 16 jan 

• Fbg CK årsmöte onsdag 9 feb 

• CK distriktsstämma söndag 27 feb 

• Fbg – Kretsstämma måndag 28 feb 

• C Distriktsstämma lördag 19 mars 
 


